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Alles wat jij wilde weten.. 



Naam:  

Ilse Veenstra

Leeftijd:  

23 jaar

Woonplaats:  

Nieuwerkerk a/d IJssel

Opleidingsvariant: 

Deeltijd regulier

Vooropleiding:  

Mbo-4 Onderwijsassistent

Studiejaar: 

2

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik was (en ben nog steeds) altijd goed in dansen geweest. Dat doe ik ook 

graag in mijn vrije tijd.

Hoe combineer je dit met je studie?

Het dansen valt goed te combineren. Het geven van dansles doe ik in de 

middag, en het volgen van dansles doe ik in de avonduren. Tussendoor 

maak ik dan tijd vrij om aan mijn schoolwerk te gaan. Ook maak ik in het 

weekend tijd vrij voor school, maar ik zorg ook dat ik dan goed tot rust kom.

Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Het studeren aan het hbo is voor mij precies goed. Ik heb mavo als voor- 

opleiding gehad, wel ben ik daarna mbo onderwijsassistent gaan doen.  

Die vooropleiding geeft mij veel voordeel. Ik denk zeker dat als je genoeg 

motivatie hebt, het hbo voor iedereen geschikt is. 

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Ik heb de toelatingstoetsen gemaakt door middel van een portfolio 

waarin ik mijn kennis heb aangetoond. Ik volgde in de avond lessen op 

de TMH. Hierin kreeg ik les in de vakken aardrijkskunde, geschiedenis en 

natuur&techniek. Ook kregen wij tijd om aan het portfolio te werken.

Wie of wat inspireert jou? 

Wat betreft het vak word ik geïnspireerd door mijn collega’s op mijn  

werkschool. Iedere collega heeft wel iets waar ik tegenop kijk.  

Bijvoorbeeld: een manier van communicatie tegenover de kinderen, een 

bepaalde werkvorm die hij/zij goed kan uitvoeren of juist de creativiteit 

van een collega. Iedere collega kenmerkt zich met zijn of haar eigen  

talenten. Hier kijk ik erg tegen op!

BIO

”De overzichtelijke  
kleine school gaf  
mij meteen rust. 
Ik wist: dit is de     
school waar ik  
heen wil.”



Waarom wil je leraar worden?

Op dit moment werk ik bij een dansschool genaamd Explosion Dance. Ik 

geef daar les aan kinderen van 5 tot en met 8 jaar. Het geven van danslessen 

hebben mij laten inzien dat ik het lesgeven eigenlijk heel leuk vind. Les-

geven op een basisschool is natuurlijk heel anders. Ik ben begonnen met 

het werken als onderwijsassistente. Toen ik begon met werken, was het 

coronajaar. Daardoor vielen er vaak leerkrachten uit en was het aan mij om 

verschillende klassen op te vangen. In deze periode is het mij alleen maar 

duidelijker geworden dat ik erg graag voor de klas sta en dat ik erg graag 

mijn eigen klas zou willen! Daarom ben ik aan de pabo begonnen. 

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn? 

De successen en talenten van kinderen benutten. Ieder kind is ergens  

goed is. Dat uit een kind kunnen halen geeft echt een gevoel van trots.

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Ik vind dat iedere leerkracht ieder kind vertrouwen zou moeten geven.  

Een kind hoort zich veilig te voelen in de klas. Een leerkracht kan dat  

vertrouwen geven aan een kind, waardoor een kind zichzelf kan zijn!

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Ik ben trots dat ik mijn propedeuse in mijn eerste leerjaar behaald heb.
Ik heb hard gewerkt voor mijn propedeuse en mijn propedeuse in één 
keer behalen had ik niet verwacht! Daar ben ik erg blij mee.
Wat mij een goede leerkracht maakt, zijn mijn pedagogische  
kwaliteiten. Ik zie ieder kind en wil ieder kind ook de juiste aandacht 
geven. Dit gaat bij mij heel natuurlijk, ik hoef er niet bij na te denken.  
Ik merk dat de kinderen hier profijt van hebben en zij mij daardoor  
vertrouwen teruggeven!

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen?

Ik heb voor TMH gekozen omdat mijn werkschool verbonden is met TMH. 

Ook hoorde ik van vriendinnen dat zij daar de pabo hebben gevolgd. Toen 

ben ik eens gaan kijken bij een open dag. 

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Ik ging er eigenlijk zonder verwachtingen in. Daardoor waren er  

eigenlijk geen tegenvallers. Wat mij meeviel, is de hoeveelheid werk.  

Zo lang jij alles goed plant, komt het echt helemaal goed. Wel raad ik aan de 

colleges goed bij te houden, ook als je dus een keer iets hebt gemist. Alles is 

online te vinden en dus is het gemakkelijk om de vakken bij te houden!

Wat vind je van de locatie?

TMH ligt achter Rotterdam Centraal. Vanaf het station is het nog geen vijf 

minuten lopen. Ik kom altijd met de trein vanaf Nieuwerkerk aan  

den IJssel. De bereikbaarheid en omgeving zijn voor mij top!

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Zelf vind ik gecijferdheid het leukste vak. Dit omdat je bezig bent met jouw 

eigen kennis wat betreft rekenen. Ik vind het leuk om mijzelf op die manier 

uit te kunnen dagen. 

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Docenten op TMH staan altijd voor je klaar en helpen waar dat nodig is. Ik 

kan aankloppen met iedere vraag. Ik voel mij gezien en voel mij daardoor 

welkom.

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Lars Bleijenberg

Leeftijd:  

23 jaar

Woonplaats:  

Rotterdam

Opleidingsvariant: 

Deeltijd regulier

Vooropleiding:  

Mavo (alle profielen) - Havo E&M

Studiejaar: 

2

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik was altijd goed in het omgaan met mensen, en dan in het bijzonder  

een sociale connectie met mensen opbouwen. Nu wil ik samen met de  

kinderen een fijn klimaat creëren waarbinnen zij zich kunnen ontwikkelen.  

En dan is voor mij vooral het woordje ‘’samen’’ heel belangrijk want er moet 

een goede wisselwerking en vertrouwensband zijn tussen de kinderen en 

leerkracht om tot leren te komen. In mijn vrije tijd doe ik veel aan voetbal. Ik 

speel 3e divisie bij VV SteDoCo en ik vind het heerlijk om sportief bezig te zijn.

Hoe combineer je dit met je studie?

Het Ik train drie avonden per week en op de zaterdag een wedstrijd, drie 

dagen werken en twee dagen bezig met de pabo opleiding. Dit is een druk 

schema, en ik moet eerlijk zijn dat ik altijd heel erg uitkijk naar de vakantie. 

Maar elke dag geniet ik van mijn passies en sta ik met volle energie voor de 

klas en op het voetbalveld. Voor mij is plezier hebben in datgene wat je doet 

heel belangrijk.

BIO Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Het studeren aan een hbo is voor mij in 2017 al begonnen. Toen heb ik  

gekozen voor de opleiding Bedrijfseconomie aan de HZ University of 

Applied Sciences. Ik heb twee jaar die studie gevolgd en mijn propedeuse 

gehaald en toen ik als beroepssporter in aanraking kwam met de voor-

beeldfunctie die je hebt en hoe kinderen daarop reageren ben ik mijn 

echte passie gaan volgen. Studeren aan het hbo vergt veel zelfstandigheid 

en zaken in het onderwijs komen niet aanwaaien. Je moet er zelf achter-

aan en zelf initiatief nemen.

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Ik heb de toelatingstoetsen als zeer prettig ervaren. Ik ben zelf altijd goed 

geweest in het leren van stof en dit terug laten komen in een positief 

resultaat tijdens een toets. Ik vind wel dat we meer moeten kijken naar wat 

toekomstige docenten kunnen in de vakgebieden dan ze toetsen puur op 

kennis. De TMH kijkt hier al naar, studenten kunnen voor aardrijkskunde 

bijvoorbeeld een portfolio maken en zo aantonen over voldoende kennis 

te beschikken om de studie aan te vangen.

Wie of wat inspireert jou?

Mijn oude docenten, mijn medestudenten, mijn leerlingen, mijn mentoren, 

mijn leerkrachten op de TMH. Zij vormen een voor een inspiratiebron  

voor mij om elke dag alles te geven om kinderen in hun eigen tempo en 

belevingswereld te laten ontwikkelen tot een jongvolwassene.

” Vanaf het station 
is het nog geen vijf 
minuten lopen.”



Waarom wil je leraar worden?

Ik kom vanuit een topsportomgeving en het nastreven van je doelen en 
dromen in je leven. Tijdens mijn topsport volgde ik de voltijd opleiding  
Bedrijfseconomie aan de Hogeschool Zeeland. Tijdens mijn topsport carrière 
kwam ik erachter dat ik door mee te doen aan maatschappelijke activiteiten, 
Kinderboekenweek en clinics voor kinderen een passie had voor het werken 
met kinderen. Het was voor mij een zoektocht na mijn tijd als voetballer om 
te kijken waar mijn roeping lag. Door mee te doen aan activiteiten en lessen 
vitaliteit te geven op middelbare scholen kwam ik erachter dat ik voor de klas 
lessen geven en aan de slag gaan met kinderen vooral super interessant  
vindt. Het was voor mij een logisch vervolg om mijzelf te gaan oriënteren op 
een opleiding leraar basisonderwijs om zodoende elke dag een glimlach te 
kunnen toveren op de gezichten bij kinderen en ze helpen ontwikkelen tot  
een volwassen en verantwoordelijk mens.

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn? 

Dat je het verschil kan maken voor een kind. En dan bedoel ik dat je echt een 
verschil kan maken voor een leerling. Je kan even de steun zijn voor een kind, 
je kan even de uitdaging zijn voor een kind en het toveren van een glimlach  
op een kind zijn of haar gezicht is werkelijk waar het allermooiste wat een  

leerkracht kan overkomen.

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Volgens mij moet elke leerkracht beschikken over inlevingsvermogen. Kinderen 
beleven school in hun omgevings- en belevingswereld en die kan ver afstaan 
van jou als leerkracht. Inlevingsvermogen in de leerlingen en kunnen denken 
hoe zij denken is een hele mooie eigenschap als je die mee kan nemen richting 

het onderwijs.

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Ik ben trots dat ik een bijdrage heb kunnen leveren tijdens mijn eerste jaar  
op de opleiding aan het ontwikkelen van kinderen tijdens mijn stageperiode. 
Verder probeer ik tijdens mijn lessen een spelelement toe te voegen om plezier 
te brengen in de les en de kinderen met een glimlach naar huis te laten gaan.

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

Ik heb voor de Thomas More gekozen omdat zij de ochtend/middag-variant aan-
boden tijdens het volgen van een deeltijdopleiding. Ik ben na mijn topsport carrière 
aan de slag gegaan met werken bij de maatschappelijke stichting van Excelsior  
Rotterdam. Daarnaast train ik drie avonden in de week en wilde ik graag werk  
kunnen blijven combineren met het voetballen op hoog niveau. De Thomas More  
gaf mij de mogelijkheid om dit traject in te kunnen gaan door het volgen van de  
ochtend/middagvariant. En zo ben ik nu onderweg richting het start bekwaam 
worden als leerkracht basisonderwijs.

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Meegevallen zijn de hoeveelheid toetsen en dat komt omdat we veel werken  
met opdrachten in de praktijk en veel portfolio’s waarin we onze bekwaamheid  
kunnen aantonen. Dat is erg fijn omdat we zo meteen de koppeling tussen praktijk 
en theorie kunnen maken en ons kunnen ontwikkelen in de praktijk. Tegenvallen is 
de combinatie tussen werk, privé, voetbal en school. Als deeltijdstudent is het erg  
belangrijk om als een soort octopus met veel tentakels door het leven te gaan. Je 
moet veel ballen hooghouden en dat gaat uitstekend, echter is het wel een hele 
investering. Maar die investering is het meer dan waard.

Wat vind je van de locatie?

TMH ligt achter Rotterdam Centraal. Vanaf het station is het nog geen vijf minuten 
lopen. Ik kom altijd met de trein vanaf Nieuwerkerk aan den IJssel. De bereikbaarheid 
en omgeving zijn voor mij top!

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Zelf vind ik gecijferdheid het leukste vak. Dit omdat je bezig bent met jouw eigen 
kennis wat betreft rekenen. Ik vind het leuk om mijzelf op die manier uit te kunnen 
dagen. 

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

Ik vind studeren aan de TMH heel erg fijn omdat er een mooie wisselwerking is  
tussen leerkrachten en studenten. Veel studenten, vooral bij de deeltijd, zijn 
werkzaam in het onderwijs en dit levert hele mooie discussies en gesprekken op  
met de leerkrachten op de TMH. 

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Lin Verlaan 

Leeftijd:  

20 jaar

Woonplaats:  

Berkel en Rodenrijs

Opleidingsvariant: 

Voltijd regulier

Vooropleiding:  

VWO, C&M - kunst en filosofie

Studiejaar: 

2

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik ben goed in het maken van muziek op de computer, het bewerken van 

beeldmateriaal en foto’s, ik ben goed in tekenen/schilderen en ben sociaal, 

‘easy-going’. 

Hoe combineer je dit met je studie?

Ik steek altijd extra veel moeite in opdrachten die te maken hebben met 

kunst/social media/muziek, omdat ik het geweldig vind om met dat soort 

dingen bezig te zijn. Ik teken vaak tijdens lessen om dingen te visualiseren 

en mensen mee te nemen in mijn verhaal.

BIO Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Ik vind dat er niet zo veel verschil tussen zit, omdat onze school wel wat 

weg heeft van een middelbare school. Dit komt voor mij omdat we zo  

veel verschillende vakken hebben, die vaak ook wel deels overeenkomen 

met de vakken die ik had op de middelbare, zoals onder andere Taal, 

Engels, Muziek, Aardrijkskunde, Rekenen.  Daarbij zijn de klassen klein en 

persoonlijk. Ik vind het studeren leuk, en ben heel blij dat ik de opleiding 

doe, Ik vind de afwisseling tussen praktijk en theorie erg prettig, en vind  

de vakken ook erg interessant.

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Voor mij waren de toelatingstoesten gelukkig niet al te moeilijk, omdat ik 

dezelfde zomer nog eindexamen had gedaan. Ik kon aan een stuk door 

met leren en toetsen maken. Ik vond het leuk om voor Aardrijkskunde te 

leren en de Wiscat, en volgens mij heb ik ook best prima scores gehaald. 

Wie of wat inspireert jou?

Mijn ouders inspireren mij, maar ook veel vriendinnen van mij. Iedereen 

heeft zijn eigen verhaal en strijd, en het is altijd mooi om te luisteren naar 

hoe andere mensen in het leven staan en met hun leven doen. 

”Ik hou ervan dat 
Thomas More  
Hogeschool zo knus 
en veilig voelt.”



Waarom wil je leraar worden?

Toen ik nog op de basisschool zat, had ik het nooit heel erg naar mijn zin. 

Ik vond de lessen lastig, oninteressant en had veel moeite met mij concen-

treren. Ik had ook moeite met vrienden maken, maar werd bij beide proble-

men weinig tot amper geholpen door de leerkracht. Ik wil het verschil maken, 

en zorgen dat school voor iedereen een veilige en mooie plek is en waar 

iedereen met plezier naartoe kan. 

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn?

Hoeveel de kinderen van mij en elkaar leren, maar ook hoeveel ik van hen 

leer. Ik vind het heel leuk om met de leerlingen te kletsen en te zien hoe zij 

tegen dingen aan kijken. Soms zeggen ze echt hele mooie, sterke dingen.   

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Ik vind dat iedere leerkracht vrolijk moet worden en energie moet krijgen 

van het dingen samendoen met kinderen. Je moet vooral ook open minded 

moeten zijn voor wat de kinderen of wie dan ook te zeggen hebben, omdat 

je gewoon zoveel van elkaar kan leren, en iedereen een mooi eigen verhaal 

heeft.

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Ik ben trots op hoe ik na wat voor tegenslag dan ook ik gewoon blijf

doorzetten en lekker mijn eigen weg ga.

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

Ik hou ervan dat TMH zo knus en veilig voelt; ik ken veel mensen, vind  

het een prettig gebouw, en weet altijd naar wie ik toe moet voor hulp.  

De docenten zijn vriendelijk, en ik heb een fijne klas.

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

De meevallers waren onder andere het maken van vrienden, het niveau  

van de colleges/lessen en toetsen, en ook hoe lastig ik het lesgeven zou 

vinden en hoeveel tijd ik aan schoolwerk moet spenderen. De tegenvallers 

zijn voor mij het rooster, de portal en alle andere verschillende platformen 

waarop alle informatie staat, en het aantal deadlines in dezelfde week.

Wat vind je van de locatie?

Ik ben heel blij dat de school vlak naast het centraal station zit. Vanaf mijn 

huis is het 5 minuten fietsen naar de metro, en vervolgens 4 haltes verder 

ben ik er. Ik doe er 15-20 minuten over om op school te komen, dus ik vind 

het prima.

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Ik ben gek op de kunstvakken, zoals bijvoorbeeld Muziek of Drama, maar 

ook Beeldende Vorming en zelfs het theaterkampt en andere creatieve  

projecten. Verder vind ik filosofie en levensbeschouding ook heel leuk.

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

Ik vind mijn klas gezellig, de lessen leuk en interessant, de praktijk heel  

leerzaam en het niveau precies goed.

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Daan Siskens

Leeftijd:  

19 jaar

Woonplaats:  

Maassluis

Opleidingsvariant: 

Voltijd regulier

Vooropleiding:  

VWO, C&M

Studiejaar: 

2

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik was altijd goed in talen en schrijven, als ik dat mag zeggen, en schrijven 

heb ik gedaan in de vorm van boeken en dat ligt nu stil, maar het kriebelt 

wel om weer te beginnen met schrijven. Verder ben ik actief in de politiek als 

bestuurder bij het Hoogheemraadschap van Delfland.

Hoe combineer je dit met je studie?

De politieke activiteiten zijn ’s avond en eens in de zoveel tijd in de ochtend 

en dan neem ik vrij van school, want daar moet ik bij zijn, maar dat is maar 6 

keer per jaar.

BIO Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Ik vind het leuk en fijn dat je ook veel dingen doet ipv alleen uit boeken 

leert, maar het een goede mix tussen praktijk en theorie is. Ik merk verschil 

in de vorm dat op het vwo er weinig tot geen praktijk is en hier wel, maar 

het wel van les naar les is en het soms nog wel zenden is, maar dat kan 

soms ook niet anders.

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Ik heb alleen de WISCAT moeten doen en die was pittig, maar heb ik wel  

in een keer gehaald en viel dus uiteindelijk wel mee. 

Wie of wat inspireert jou?

Mijn opa, want hij is op elk vlak een voorbeeld. Hij weet ongelooflijk veel, 

kan het leuk vertellen en hij doet altijd leuke dingen met kinderen zoals 

musea, het theater, films en tripjes. Hij houdt enorm veel van mijn oma en 

die liefde en passie inspireert mij. 

”De vakken zijn 
praktisch ingesteld 
en de lokalen zijn 
ingericht in het  
thema van een vak.”  
”En Café 80 is fantastisch.”



Waarom wil je leraar worden?

Mijn opa is 50 jaar leerkracht geweest en heeft mij altijd meegenomen naar 

musea en andere plekken en wist van alles wel wat. Hij is altijd een voorbeeld 

geweest in hoe ik wil zijn als mens en het onderwijs is daar altijd onderdeel 

van geweest en kinderen helpen en school leuk laten vinden speelde altijd 

een rol in mijn wens als leerkracht. Ik wil dat kinderen met leuke verhalen 

naar huis gaan en met plezier naar school komen en het als een fijne, veilige 

plek zien. 

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn?

Dat geen dag hetzelfde is. Je maakt altijd wat mee, er wordt telkens wel 

gelachen en het gaat bijna nooit helemaal zoals je had gepland waardoor je 

flexibel moet zijn.   

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Ik vind dat elke leraar toegankelijk moet zijn. Dat is makkelijker gezegd dan 

gedaan, want het heeft te maken met veiligheid in een groep en met hoe je 

voor de klas staat. Ben je altijd streng, zullen kinderen minder snel naar je toe 

komen dan als je grapjes maakt en wat losser bent. Als leerkracht hoor je.

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Dat ik van een verlegen jongen van wie sommigen dachten dat hij het niet 

ging redden ben uitgegroeid naar iemand met een meer uitgesproken per-

soonlijkheid en met een eigen mening die niet bang is om op de voorgrond 

te staan, iets waar ik voor de opleiding veel moeite mee had. Wat mij een 

goede leerkracht maakt is mijn vermogen om flexibel om te gaan met hoe 

ik een les in gedachte had en het kan ombouwen tot iets simpelers wat wel 

mogelijk is. Ik maak grapjes en ervaar mijzelf als een meester waar kinderen 

mee kunnen praten, maar ook als iemand over wiens grenzen je niet heen 

moet gaan, zodat het nog wel gezellig en houdbaar blijft in de klas.

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

Ik heb een open dag bezocht en had meteen dat gevoel van een soort 

middelbare school wat vertrouwd voelde, maar ook vaklokalen die iets extra 

toevoegden. Iedereen heeft hetzelfde doel op de TMH en dan zijn het alle-

maal een klein beetje dezelfde soort mensen wat heel fijn voelt. Iedereen is 

wel anders, maar heeft wel dezelfde mentaliteit om de beste en leukste juf 

en meester te worden (hoop ik)

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Meegevallen is de zelfstandigheid die wordt verwacht. Ik voelde me altijd 

wel begeleid en niet aan mijn lot overgelaten wat deels te danken is aan de 

bereikbaarheid en toegankelijkheid van docenten. 

Wat vind je van de locatie?

Heel fijn. Het is makkelijk aan te reizen via Rotterdam Centraal en ligt op een 

fijne locatie met etensdingen, parkjes en een school.

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Rekenen didactiek en dat komt voornamelijk door de docent Marike Baren-

dregt. Ik heb nog nooit zoveel enthousiasme en passie bij een docent voor 

zijn/haar vak gezien

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

Dat het grotendeels actief onderwijs is en niet alleen maar zenden. De  

docenten willen je inspireren om de beste docent te worden en brengen dat 

vaak enthousiast over en geven tips. De vakken zijn praktisch ingesteld en 

de lokalen zijn ingericht in het thema van een vak. En Café 80 is fantastisch. 

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Wissam Astitou

Leeftijd:  

34 jaar

Woonplaats:  

Rotterdam

Opleidingsvariant: 

De vierjarige deeltijd

Vooropleiding:  

Mbo-4

Studiejaar: 

4

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik denk dat ik mijn interesses en passie op een eenvoudige manier beleef. 

Ik ben graag onder de mensen, geniet enorm van de natuur en het schri-

jven van gedichten. Dat laatste staat momenteel wel op een heel laag pitje. 

Daarnaast vind ik het heerlijk om te koken en mijn tijd door te brengen 

met familie en vrienden. Er is iets magisch aan het bereiden van een heer-

lijke maaltijd en dit te delen met mensen die ik graag om mij heen heb. In 

het algemeen zou ik zeggen dat ik mijn leven graag beleef door te geniet-

en van kleine dingen en te waarderen wat er is. Ik geloof in het koesteren 

van momenten, het delen van vreugde en het verspreiden van positieve 

energie. Dusja, als er iets is waar ik goed in ben, dan is dat wel genieten 

van het leven!

BIO Hoe combineer je dit met je studie?

Persoonlijk ervaar ik de pabo als uitdagend, niet zozeer vanwege de 

complexiteit , maar eerder de hoeveelheid. Het vak waar ik moeite mee 

heb op de pabo is rekenen, dit vak vergt bij mij aanzienlijk meer tijd en 

voorbereiding dan andere vakken. Een goede planning is daarom ook 

essentieel. Soms is het nodig om mijn sociale leven op een lager pitje te 

zetten om voldoende tijd te kunnen besteden aan mij studie.

Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Het grootste verschil tussen mbo en hbo is denk ik dat hbo de nadruk 

meer legt op het ontwikkelen van kritische denkvaardigheden en dat er 

meer zelfstandigheid van je wordt gevraagd. Tot slot neem je bij een hbo 

studie meer je eigen verantwoordelijkheid over het leesproces. 

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Ik heb de toelatingstoetsen in een keer gehaald, wat mijn verwachtingen 

heeft overtroffen. Daarnaast heeft dit mijn zelfvertrouwen versterkt en de 

keuze voor deze opleiding bevestigd.

Wie of wat inspireert jou?

Ik geloof dat inspiratie uit verschillende bronnen kan komen, maar uit- 

eindelijk ben je zelf de grootste bron van inspiratie. Het vermogen om 

jezelf te motiveren en je eigen doelen na te streven, is een krachtige  

drijfveer die van binnenuit komt.

”uiteindelijk ben je 
zelf de grootste         
bron van inspiratie.”



Waarom wil je leraar worden?

Mijn grootste drijfveer om leerkracht te worden is de wens om bij te  

dragen aan de ontwikkeling van kinderen, en ik wil kinderen inspireren  

om het beste uit zichzelf te halen.  

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn?

Het mooiste aan leerkracht zijn is de kans om een blijvende positieve  

impact te hebben op de levens van jonge kinderen. Leerkracht zijn is meer 

dan alleen een baan; het is een roeping die de kans biedt om de levens van 

kinderen te verreiken en de toekomst vorm te geven.   

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Empathie, geduld en duidelijke communicatie. Deze drie eigenschappen 

vormen de kern van wat een goede leerkracht maakt. Ze dragen bij aan  

een positieve en effectieve leeromgeving waarin leerlingen succesvol  

kunnen groeien.

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Niet elk kind leert op dezelfde manier en dat is iets wat ik als leerkracht 

altijd voor ogen houd. Mijn streven is om elk kind te zien als individu met 

unieke behoeften, talenten en potentieel. Ik geloof dat het vermogen om 

elk kind te zien en te begrijpen wat hen motiveert, mij een goede leerkracht 

maakt,

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

Ik heb ervoor gekozen om de pabo aan de TMH te volgen vanwege de klein-

schaligheid van de school. Wat me hier aanspreekt, is het feit dat de lijntjes 

kort zijn. Op een grootschalige school zou ik gemakkelijk verloren kunnen 

raken, maar hier voel ik me echt een individu.

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Er is eigenlijk niets wat me echt tegengevallen is. Sterker nog, de 

stage-ervaringen heeft mij positief verrast. Het blijkt dat ik meer in me heb als 

leerkracht dan ik aanvankelijk had gedacht. Deze ontdekking bevestigt mijn 

keuze om voor dit beroep te gaan. Het motiveert me des te meer om mijn 

opleiding met enthousiasme voort te zetten en me verder te ontwikkelen in 

het onderwijs.

Wat vind je van de locatie?

In een woord; TOP, kan niet beter!

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Als ik de vraag omdraai en kijk naar het vak dat ik het minst leuk vind op de 

pabo, dan is dat in mijn geval rekenen. Dit komt simpelweg omdat ik daar 

minder goed in ben en het me daardoor meer studietijd kost. Maar juist door 

deze uitdaging te overwinnen, leer ik veel en leer ik als student te groeien.

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

De persoonlijke benadering en de betrokkenheid van zowel docenten als  

medestudenten maken mijn studie-ervaring hier waardevol.

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Lisa Nederhand 

Leeftijd:  

18 jaar

Woonplaats:  

Rotterdam

Opleidingsvariant: 

Voltijd regulier

Vooropleiding:  

Havo, E&M

Studiejaar: 

3

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik heb bijna 10 jaar lang geturnd en geef daar dus ook training in op mijn 

vrije avonden. Daarnaast vind ik het heel leuk om zelf te sporten en buiten 

te zijn. Ook vind ik het leuk om met vriendinnen een lekker terrasje op te 

zoeken.

Hoe combineer je dit met je studie?

Nijn weken staan standaard aardig volgepland met school, stage, training 

geven en werken, dus soms is het even passen en meten hoe ik het alle-

maal rond krijg. Door goed te plannen van te voren en vooral heel veel 

plezier te hebben in alles wat ik doe houd ik het goed vol.

BIO Hoe vind je het studeren aan het hbo?

In vergelijking met de havo is het hbo wel een stuk zelfstandiger, daar 

moest ik dan ook wel aan wennen. Je moet zelf achter de informatie aan 

en met vragen moet je niet te lang wachten. 

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Heb ik niet hoeven doen aangezien ik in alle nodige vakken eindexamen 

heb gedaan. 

Wie of wat inspireert jou?

Mijn oude trainster. Ik werk nu met haar samen maar vroeger heeft zijn 

mij ook geïnspireerd om met kinderen te gaan werken. Zij was altijd een 

veilige haven en ging goed met kinderen om. Dat is wat ik ook graag wil 

zijn voor mijn leerlingen.

”Omdat het een 
kleinere school is en 
er goed contact is 
tussen studenten en 
docenten voelt het 
heel persoonlijk.“



Waarom wil je leraar worden?

Vanaf dat ik 10 jaar oud was gaf ik training aan kinderen. Sindsdien vind ik het 

heel leuk om kinderen te helpen in hun ontwikkeling. Niet alleen op sportge-

bied maar ook in de klas.  

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn?

Kinderen zien ontwikkelen en groeien door jou rol als leerkracht. Het  

mooiste is dat jij als leerkracht een verschil kan maken in hoe leerlingen  

denken of zich voelen.   

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Geduldig, je werkt nou eenmaal met kinderen dus je hebt veel geduld nodig.

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Toen ik laatst van een andere leerkracht op mijn stageschool te horen kreeg 

dat een leerling uit mijn stageklas had gezegd dat ze niet wilde dat ik weg 

zou gaan omdat iemand haar eindelijk begreep, wist ik dat ik goed op weg 

was.

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

De Thomas More Hogeschool is de enige school in Rotterdam die alleen de 

pabo aanbiedt. Dit vond ik een heel fijn idee aangezien de school daardoor 

wat kleiner en persoonlijker is. 

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Het viel mij eigenlijk mee dat ik de stof niet heel moeilijk vond. Het was een 

beetje vergelijkbaar met de moeilijkheid op de havo. Wat het eerste leerjaar 

wel moeilijker maakte is dat de stof ineens veel meer was dan op de havo. 

Waar je op de havo 4 hoofdstukken moest leren voor een toets, waren het er 

op het hbo ineens 10. In het begin was dit best schrikken maar door goed te 

plannen is dit ook goed te doen.

Wat vind je van de locatie?

Ik ga zelf altijd met de scooter naar school, wat prima te doen is. Maar ook 

met het ov is de school super te bereiken. De omgeving van de school is het 

bruisende centrum van Rotterdam waar altijd wat te doen is. Je gebruikt de 

omgeving dan ook vaak tijdens colleges of opdrachten voor de opleiding.

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

In het derde jaar krijg je het vak “superdiversiteit”, hierbij ga je in op de ver-

schillen tussen de achtergronden van kinderen maar ook op de verschillen 

tussen de straat-, thuis- en schoolcultuur. Dit is super interessant om te leren 

en dan terug te zien in de praktijk.

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

De sfeer is heel fijn. Omdat het een kleinere school is en er goed contact  

is tussen studenten en docenten voelt het heel persoonlijk. Je wordt niet 

gezien als nummertje maar als persoon.

HET BEROEPHET BEROEP



Naam:  

Casper Hageman

Leeftijd:  

20 jaar

Woonplaats:  

Berkel en Rodenrijs

Opleidingsvariant: 

Voltijd regulier 4 jaar

Vooropleiding:  

HAVO bedrijfseconomie

Studiejaar: 

1

BIO

OVER MIJOVER MIJ
Wat doe je in je vrije tijd?

Ik ben goed in veel verschillende dingen (arrogannntttttt…)   😊   . Op school

meer de bèta en technische vakken, in mijn vrije tijd dingen als: Windsurfen, 

gitaar spelen en DIY’en. Ook ben ik sinds twee jaar bezig met wijn. Ik verdiep 

me hierin, volg een cursus en heb geregeld proeverijen om mijn smaak op 

scherp te houden!

Hoe combineer je dit met je studie?

Hahahaha, die wijn laten we even achter wege! Echter zijn een paar andere 

dingen wel leuk te combineren. Zo heb ik als onderwijsassistent veel ICT- 

lessen gegeven. Ook ondersteunde ik de TOA zo nu en dan met klaarzetten 

van experimenten. Dit heeft er wel voor gezorgd dat ik een hele brede kennis 

heb. Ik vind het leuk om met klassen lesstof te behandelen op manieren die 

niet binnen de gebaande paden liggen. Bijvoorbeeld door middel van  

beweging of een experiment. Ik ben ook van mening dat dit voor veel  

leerlingen echt goed kan helpen met het leren van de theorie. 

BIO Hoe vind je het studeren aan het hbo?

Heerlijk!!! Veel vrij in te delen tijd. Dit maakt dat ik tussendoor even kan 

sporten of tijd heb voor een bakkie koffie! Ik vind het tot op heden echt 

ideaal! Ik merk dat klasgenoten die van het MBO komen vaak moeite 

hebben met bepaalde lesstof. Ik denk dat je een voordeel hebt als je via de 

havo komt omdat je dan toch een bredere vooropleiding hebt genoten.

Hoe heb je de toelatingstoetsen ervaren?

Ik vond ze erg goed te doen! Ik moest AK en N&T maken en beide in 1x 

gehaald. Ik heb me niet eens extreem goed voorbereid maar met een  

brede algemene kennis kom je heel ver!

Wie of wat inspireert jou?

Ik heb 1 docent van de middelbare school die echt een kei was in het  

differentiëren. Hij heeft mij laten inzien dat niet elke leerling dezelfde 

route hoeft af te leggen om op zijn of haar eindpunt te komen! Ook is er 

vaak veel minder druk als een leerling een persoonlijk programma heeft. 

Hierdoor houd de leerling ‘ruimte’ over om zich verder te ontwikkelen 

i.p.v. blijven hangen in de sleur van ‘moeten’.

”Geduld, liefde en 
regelmaat! Met die 
driehoek kom je 
heel ver denk ik!”



Waarom wil je leraar worden?

Tijdens mijn werk als onderwijsassistent kwam ik er achter hoe leuk ik  

het vind om voor de klas te staan. Ik merkte alleen ook dat het kiezen van 

1 vak te saai was voor mij. Daar bovenop kwam ook nog dat op het VO de 

leerlingen net te oud zijn. Mijn doelgroep is iets jonger. Dit alles komt  

perfect samen in het PO!

Wat vind je mooi aan leerkracht zijn?

Een opdracht bedenken, die uitvoeren en dat het dan werkt! Dat is zo’n  

lekker gevoel! Ook het helpen van leerlingen die ergens niet uitkomen en 

het dan ineens snappen! Dat zijn echt geluksmomentjes voor mij! 

Welke eigenschap zou iedere leerkracht moeten hebben?

Geduld, liefde en regelmaat! Met die driehoek kom je heel ver denk ik!

Waar ben je trots op en wat maakt jou een goede leerkracht?

Ik ben heel trots dat ik zonder gepaste vooropleiding een jaar voor de klas 

heb gestaan als onderwijsassistent! Ik heb hier veel tegenslagen gehad maar 

vooral veel geleerd! Er zijn in het onderwijs veel behulpzame mensen die je 

met liefde op sleeptouw nemen en daar heb ik heel fijn gebruik van mogen 

maken! Ik denk ik een goede leerkracht ben omdat ik veel sympathie heb, 

geduldig ben en altijd naar het beste voor de leerling zoek. Ik ben zwaar  

tegen protocollen en modellen… Ik denk dat er in het onderwijs niet 1  

manier is die we allemaal moeten gebruiken. Ik hoop de leerlingen een  

gepersonaliseerd leerpad aan te mogen bieden vanuit hun eigen talent  

en achtergrond! 

OVER TMHOVER TMH
Waarom heb je voor Thomas More Hogeschool gekozen? 

Omdat ik via via hoorde hoe super leuk de school was! Ik ben toen langs-

gegaan op een open dag en toen was ik verkocht! Ik ben nog op andere 

pabo’s geweest, maar een sfeer als op de TMH vind je nergens!

Wat is je het meeste mee- of tegengevallen aan de studie 

en onze pabo?

Tot nu toe is de werkdruk me wel een beetje tegengevallen! Er is vaak niet 

echt duidelijk wat er wanneer moet gebeuren. Daarentegen vind ik het  

flexibel met tijd omgaan en de pauzes in de lessen wel echt heel fijn!

Wat vind je van de locatie?

Ideaal. Ik heb zelf een klein half uurtje reistijd via het OV, als ik met de  

fiets kom is het zelfs iets korter! De omgeving is prima, niet veel op aan te 

merken. Er is een supermarkt en voor een kleine boodschap kan je op het 

CS ook zo terecht.

Welk vak vind je het leukste op de pabo?

Tot op heden vind ik drama denk ik het leukst. Lekker aan de slag en met  

de klas uit je comfortzone!

Wat vind je fijn aan studeren bij Thomas More Hogeschool?

De sfeer. Er heerst echt een heel fijn leerklimaat. Ik zou geen moment 

twijfelen om op een ouderejaars af te stappen om iets te vragen. Iedereen 

is super behulpzaam en ik merk dat (omdat we enkel een pabo zijn) het 

gezamenlijke doel (meester/juf worden) heel erg stimuleert!

HET BEROEPHET BEROEP
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